
 
ПОЛТАВСЬКА  ОБЛАСНА  РАДА 

 

 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з питань 

 молодіжної політики, спорту та туризму 

 

 

23 лютого 2022 року                          м. Полтава                                             № 11 

 

Головуючий: Алексюк Олександр Леонідович – голова постійної комісії. 

 

Присутні члени постійної комісії: Близнюк Іван Федорович – заступник голови 

постійної комісії, Панкратьєв Олег Анатолійович – секретар постійної 

комісії, Барибіна Яніна Олександрівна (зв’язок через відеоконференцію), 

Проценко Руслан Олександрович (зв’язок через відеоконференцію), Сазонов 

Олег Юрійович, Степаненко Ірина Вікторівна – члени постійної комісії. 

 

Склад постійної комісії ‒ 7 осіб. Присутні ‒ 7 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні: 

 

Божко  

Владислав Вікторович 

голова Громадської організації «Гладіатор» 

Бутрій  

Петро Іванович 

президент Громадської організації «Асоціація 

ветеранів спорту Полтавської області» 

Буцький 

Олександр Валерійович 

радник голови обласної ради 

Грекова депутат обласної ради 

Марина Миколаївна  

Дорош  

Сергій Петрович 

директор Комунального закладу дитячо-

юнацької спортивної школи імені 

О. Бутовського Полтавської обласної ради 

Кислов  

Ігор Миколайович 

начальник управління у справах фізичної 

культури та спорту Полтавської міської ради 

Коваленко 

Геннадій Борисович 

депутат обласної ради 

Курілов  

Геннадій Миколайович 

заступник керівника Відокремленого 

підрозділу Всеукраїнської громадської 

організації «Федерація хокею України» у 

Полтавській області 



 

2 

 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення 

діяльності ради виконавчого апарату обласної 

ради 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

перший заступник голови обласної ради 

 

Лунін 

Дмитро Сергійович 

тимчасово виконувач обов’язків голови 

Полтавської обласної державної адміністрації 

Метельська 

Лариса Євгенівна 

заступник начальника відділу юридичного 

забезпечення виконавчого апарату обласної 

ради 

Мороховець 

Ігор Анатолійович 

виконувач обов’язків начальника Управління 

майном обласної ради 

Олійник 

Віталій Петрович 

тимчасово виконувач обов’язків директора 

Департаменту екології та природних ресурсів 

Полтавської обласної державної адміністрації 

Паутова 

Тетяна Олександрівна  

заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 

Порада  

Сергій Іванович 

заступник голови ПООФСТ «Динамо» 

України 

Семеняга  

Костянтин Володимирович 

директор Полтавської обласної школи вищої 

спортивної майстерності 

Трохименко 

Марина Володимирівна 

начальник Управління молоді та спорту 

Полтавської обласної державної адміністрації 

Федорченко  

Лілія Вікторівна 

заступник начальника управління – начальник 

відділу розвитку туризму і музейної справи 

управління розвитку туризму, музейної справи 

та охорони культурної спадщини 

Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної державної адміністрації 

Чепурко 

Олексій Григорович 

заступник голови обласної ради 

 

 

Представники засобів 

масової інформації 

 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував взяти його за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 
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ВИРІШИЛИ:  

Взяти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, запропонував включити до порядку 

денного засідання постійної комісії питання: 

1. «Про розгляд звернення Громадської організації «Гладіатор» щодо 

введення секції єдиноборств до складу дитячо-юнацької школи в м. Гадяч з 

окремою штатною одиницею тренера, виділення 200 тис. грн на придбання 

спортивного інвентарю і спортивної форми вихованцям та оренди приміщення 

для тренувань». 

2. «Про розгляд звернення заступника голови постійної комісії обласної 

ради з питань молодіжної політики, спорту та туризму І. Близнюка щодо заміни 

штучного покриття спортивного майданчика 42х22 м». 

3. «Про розгляд звернення члена постійної комісії обласної ради з питань 

молодіжної політики, спорту та туризму О. Сазонова щодо збільшення кількості 

стипендій голови облдержадміністрації для підтримки перспективних 

спортсменів області». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ: 

Підтримати пропозицію голови комісії щодо включення питань до порядку 

денного засідання комісії. 

 

Алексюк О.Л., запропонував затвердити порядок денний в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити порядок денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

Сформований порядок денний: 

1. Про розгляд звернення Громадської організації «Асоціація ветеранів 

спорту Полтавської області» щодо реконструкції легкоатлетичного ядра 

стадіону «Ворскла». 

2. Про звіт директора Комунального закладу дитячо-юнацька спортивна 

школа імені О. Бутовського Полтавської обласної ради Дороша Сергія 

Петровича та продовження з ним дії трудового контракту. 

3. Про звіт директора Полтавської обласної школи вищої спортивної 

майстерності Семеняги Костянтина Володимировича та продовження з ним дії 

трудового контракту. 

4. Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну найменування 

спеціалізованого закладу Полтавський регіональний центр з фізичної культури і 

спорту інвалідів «Інваспорт» Полтавської обласної ради». 
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5. Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну найменування юридичної 

особи Комунальна установа «Рекреаційний центр Криворудський» Полтавської 

обласної ради». 

6. Про хід виконання обласної Програми з реалізації молодіжної політики 

на 2021 – 2025 роки у 2021 році. 

7. Про хід виконання обласної Програми розвитку фізичної культури і 

спорту на 2021 – 2024 роки у 2021 році. 

8. Про хід виконання обласної Програми оздоровлення та відпочинку дітей 

на 2020 – 2024 роки у 2021 році. 

9. Про хід виконання Програми розвитку туризму і курортів у Полтавській 

області на 2021 ‒ 2025 роки у 2021 році. 

10. Про стан функціонування ПООФСТ «Динамо» України та необхідність 

покращення матеріально-технічної бази. 

11. Про розгляд звернення Громадської організації «ПОЛТАВСЬКА 

ОБЛАСНА ФЕДЕРАЦІЯ ВЕЛОСПОРТУ» щодо посади тренера-викладача та 

відкриття додаткової групи «трек» і «шосе» при відділенні велоспорту 

Полтавської обласної школи вищої майстерності. 

12. Про розгляд звернення директора Регіонального центру професійно-

технічної освіти м. Зіньків Н. Харчук щодо облаштування спортивного 

майданчика зі штучним покриттям 60х40 м. 

13. Про розгляд звернення директора Регіонального центру професійно-

технічної освіти м. Зіньків Н. Харчук щодо облаштування спортивного 

майданчика вуличними тренажерами для занять спортом. 

14. Про розгляд звернення керівника Відокремленого підрозділу 

Всеукраїнської громадської організації «Федерація хокею України» у 

Полтавській області С. Мазура щодо будівництва критих льодових арен зі 

штучним льодом для занять зимовими видами спорту. 

15. Про звіт про результати роботи постійної комісії обласної ради 

восьмого скликання з питань молодіжної політики, спорту та туризму за період  

2020 – 2021 років. 

16. Про проєкт Плану роботи постійної комісії обласної ради з питань 

молодіжної політики, спорту та туризму на 2022 рік. 

17. Про заміну покриття майданчика для гри в міні-футбол за адресою: 

вул. Каштанова, 28А, смт Велика Багачка Миргородського району Полтавської 

області. 

18. Про проєкт рішення обласної ради «Про обласну Програму з реалізації 

молодіжної політики на 2022 – 2025 роки». 

19. Про розгляд звернення Зіньківської міської ради щодо облаштування 

мультифункціонального спортивного майданчика 32х18 м. 
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20. Про розгляд звернення Громадської організації «Гладіатор» щодо 

введення секції єдиноборств до складу дитячо-юнацької школи в м. Гадяч з 

окремою штатною одиницею тренера, виділення 200 тис. грн на придбання 

спортивного інвентарю і спортивної форми вихованцям та оренди приміщення 

для тренувань. 

21. Про розгляд звернення заступника голови постійної комісії обласної 

ради з питань молодіжної політики, спорту та туризму І. Близнюка щодо заміни 

штучного покриття спортивного майданчика 42х22 м. 

22. Про розгляд звернення члена постійної комісії обласної ради з питань 

молодіжної політики, спорту та туризму О. Сазонова щодо збільшення кількості 

стипендій голови облдержадміністрації для підтримки перспективних 

спортсменів області. 

23. Різне. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, нагадав, що відповідно до 

Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 

Полтавській обласній раді, у разі наявності у членів постійної комісії конфлікту 

інтересів при розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати його 

шляхом своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час 

засідання. 

 

Розгляд питань порядку денного. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення Громадської організації «Асоціація 

ветеранів спорту Полтавської області» щодо реконструкції легкоатлетичного 

ядра стадіону «Ворскла». 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, проінформував, що надійшло 

звернення Громадської організації «Асоціація ветеранів спорту Полтавської 

області» щодо реконструкції легкоатлетичного ядра стадіону «Ворскла». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кислов І.М., начальник управління у справах фізичної культури та спорту 

Полтавської міської ради, повідомив присутнім, що стадіон «Ворскла» 

знаходиться у комунальній власності Полтавської територіальної громади і 

передано в оперативне управління футбольному клубу «Ворскла». 

Коваленко Г.Б., депутат обласної ради, запропонував розглянути питання 

щодо надання згоди на прийняття стадіону «Ворскла» у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області та підготовки 

відповідного проєкту рішення. 

Близнюк І.Ф., заступник голови постійної комісії, зауважив, що питання 

прийняття стадіону «Ворскла» у спільну власність територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області потребує ретельного вивчення. 

Панкратьєв О.А., секретар постійної комісії, висловився на підтримку 

пропозиції депутата обласної ради Коваленка Г.Б. 
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Сазонов О.Ю., член постійної комісії, висловився щодо можливості 

надання згоди обласною радою на прийняття стадіону «Ворскла» у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області, після 

чого Полтавська міська рада прийматиме своє рішення щодо цього питання. 

Степаненко І.В., член постійної комісії, підтримала пропозицію щодо 

розробки проєкту рішення з цього питання. 

В обговоренні взяли участь: Лунін Д.С., тимчасово виконувач обов’язків 

голови Полтавської обласної державної адміністрації, Алексюк О.Л., голова 

постійної комісії,  Коваленко Г.Б., депутат обласної ради, Трохименко М.В., 

начальник Управління молоді та спорту Полтавської обласної державної 

адміністрації. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 3. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Алексюка О.Л. взяти до відома.  

2. Розглянути можливість щодо здійснення фінансової підтримки 

реконструкції легкоатлетичного ядра стадіону «Ворскла». 

3. Вивчити питання щодо надання згоди на прийняття стадіону «Ворскла» 

у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області 

та підготовки відповідного проєкту рішення. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про звіт директора Комунального закладу дитячо-юнацька 

спортивна школа імені О. Бутовського Полтавської обласної ради Дороша 

Сергія Петровича та продовження з ним дії трудового контракту. 

Дорош С.П., директор Комунального закладу дитячо-юнацька спортивна 

школа імені О. Бутовського Полтавської обласної ради, ознайомив присутніх з 

основними показниками роботи Комунального закладу дитячо-юнацька 

спортивна школа імені О. Бутовського Полтавської обласної ради та стратегією 

розвитку закладу на 2022 – 2026 роки. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, дав позитивну оцінку роботи 

керівника закладу. 

Лунін Д.С., тимчасово виконувач обов’язків голови Полтавської обласної 

державної адміністрації, поцікавився рівнем підготовки спортсменів із зимових 

олімпійських видів спорту в цьому закладі. 

Дорош С.П., директор Комунального закладу дитячо-юнацька спортивна 

школа імені О. Бутовського Полтавської обласної ради, надав роз’яснення по 

суті поставленого запитання. 
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Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Звіт директора Комунального закладу дитячо-юнацька спортивна школа 

імені О. Бутовського Полтавської обласної ради Дороша Сергія Петровича 

взяти до відома.  

2. Рекомендувати Полтавській обласній раді продовжити дію трудового 

контракту з Дорошем Сергієм Петровичем строком на 3 роки.  

 

3. СЛУХАЛИ: Про звіт директора Полтавської обласної школи вищої 

спортивної майстерності Семеняги Костянтина Володимировича та 

продовження з ним дії трудового контракту. 

Семеняга К.В., директор Полтавської обласної школи вищої спортивної 

майстерності, ознайомив присутніх з основними показниками роботи 

Полтавської обласної школи вищої спортивної майстерності та стратегією 

розвитку закладу на 2022 – 2024 роки. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Сазонов О.Ю., член постійної комісії, поцікавився, якої підтримки 

потребує Полтавська обласна школа вищої спортивної майстерності на 

сьогоднішній день. 

Семеняга К.В., директор Полтавської обласної школи вищої спортивної 

майстерності, надав відповідь на поставлене питання. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Звіт директора Полтавської обласної школи вищої спортивної 

майстерності Семеняги Костянтина Володимировича взяти до відома.  

2. Рекомендувати Полтавській обласній раді продовжити дію трудового 

контракту з Семенягою Костянтином Володимировичем строком на 3 роки.  

 

4. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну найменування 

спеціалізованого закладу Полтавський регіональний центр з фізичної культури і 

спорту інвалідів «Інваспорт» Полтавської обласної ради». 

Трохименко М.В., начальник Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної державної адміністрації, проінформувала, що проєктом рішення 

передбачається приведення назви спеціалізованого закладу у відповідність до 

чинного законодавства. 
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Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної державної адміністрації Трохименко М.В. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зміну найменування 

спеціалізованого закладу Полтавський регіональний центр з фізичної культури і 

спорту інвалідів «Інваспорт» Полтавської обласної ради». 

 

5. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну найменування 

юридичної особи Комунальна установа «Рекреаційний центр Криворудський» 

Полтавської обласної ради». 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, проінформував, що проєктом 

рішення вносяться зміни до найменування юридичної особи Комунальна 

установа «Рекреаційний центр Криворудський» Полтавської обласної ради з 

метою приведення у відповідність до основних напрямків діяльності установи. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та запропонував 

визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Алексюка О.Л. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зміну найменування 

юридичної особи Комунальна установа «Рекреаційний центр Криворудський» 

Полтавської обласної ради». 

 

6. СЛУХАЛИ: Про хід виконання обласної Програми з реалізації молодіжної 

політики на 2021 – 2025 роки у 2021 році. 

Трохименко М.В., начальник Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної державної адміністрації, проінформувала про виконання у 2021 році 

заходів обласної Програми з реалізації молодіжної політики на 2021 – 2025 роки. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію начальника Управління молоді та спорту Полтавської обласної 

державної адміністрації Трохименко М.В. взяти до відома. 
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7. СЛУХАЛИ: Про хід виконання обласної Програми розвитку фізичної 

культури і спорту на 2021 – 2024 роки у 2021 році. 

Трохименко М.В., начальник Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної державної адміністрації, проінформувала про виконання у 2021 році 

заходів обласної Програми розвитку фізичної культури і спорту на  

2021 – 2024 роки. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію начальника Управління молоді та спорту Полтавської обласної 

державної адміністрації Трохименко М.В. взяти до відома. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про хід виконання обласної Програми оздоровлення та 

відпочинку дітей на 2020 – 2024 роки у 2021 році. 

Трохименко М.В., начальник Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної державної адміністрації, проінформувала про виконання у 2021 році 

заходів обласної Програми оздоровлення та відпочинку дітей на  

2020 – 2024 роки.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, поцікавився, чи всі заплановані 

заходи реалізовано відповідно до програми у 2021 році. 

Трохименко М.В., начальник Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної державної адміністрації, відповіла на поставлене питання. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію начальника Управління молоді та спорту Полтавської обласної 

державної адміністрації Трохименко М.В. взяти до відома. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми розвитку туризму і курортів у 

Полтавській області на 2021 ‒ 2025 роки у 2021 році. 

Федоренко Л.В., заступник начальника управління ‒ начальник відділу 

розвитку туризму і музейної справи управління розвитку туризму, музейної 

справи та охорони культурної спадщини Департаменту культури і туризму 

Полтавської обласної державної адміністрації, проінформувала про виконання у 

2021 році заходів Програми розвитку туризму і курортів у Полтавській області 

на 2021 ‒ 2025 роки. 
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Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію заступника начальника управління ‒ начальника відділу 

розвитку туризму і музейної справи управління розвитку туризму, музейної 

справи та охорони культурної спадщини Департаменту культури і туризму 

Полтавської обласної державної адміністрації Федорченко Л.В. взяти до відома. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про стан функціонування ПООФСТ «Динамо» України та 

необхідність покращення матеріально-технічної бази. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, проінформував про стан 

функціонування ПООФСТ «Динамо» України та необхідність покращення 

матеріально-технічної бази. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Степаненко І.В., член постійної комісії, поцікавилася, скільки коштів 

необхідно для встановлення систем освітлення та озвучення стадіону 

«Динамо». 

Лунін Д.С., тимчасово виконувач обов’язків голови Полтавської обласної 

державної адміністрації, надав роз’яснення по суті поставленого запитання. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Алексюка О.Л. взяти до відома.  

2. Рекомендувати Полтавській обласній державній адміністрації розглянути 

можливість щодо покращення матеріально-технічної бази ПООФСТ «Динамо» 

України. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення Громадської організації «ПОЛТАВСЬКА 

ОБЛАСНА ФЕДЕРАЦІЯ ВЕЛОСПОРТУ» щодо посади тренера-викладача та 

відкриття додаткової групи «трек» і «шосе» при відділенні велоспорту 

Полтавської обласної школи вищої майстерності. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, проінформував, що надійшло 

звернення Громадської організації «ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА ФЕДЕРАЦІЯ 

ВЕЛОСПОРТУ» щодо посади тренера-викладача та відкриття додаткової групи 

«трек» і «шосе» при відділенні велоспорту Полтавської обласної школи вищої 

майстерності.  
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ВИСТУПИЛИ: 

Лунін Д.С., тимчасово виконувач обов’язків голови Полтавської обласної 

державної адміністрації, запропонував підтримати пропозицію громадської 

організації. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Алексюка О.Л. взяти до відома.  

2. Рекомендувати Полтавській обласній державній адміністрації розглянути 

можливість щодо введення посади тренера-викладача та відкриття додаткової 

групи «трек» і «шосе» при відділенні велоспорту Полтавської обласної школи 

вищої майстерності.  

 

12. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення директора Регіонального центру 

професійно-технічної освіти м. Зіньків Н. Харчук щодо облаштування 

спортивного майданчика зі штучним покриттям 60х40 м. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, проінформував, що надійшла 

заявка від директора Регіонального центру професійно-технічної освіти 

м. Зіньків Н. Харчук щодо облаштування спортивного майданчика зі штучним 

покриттям 60х40 м. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Лунін Д.С., тимчасово виконувач обов’язків 

голови Полтавської обласної державної адміністрації, Алексюк О.Л., голова 

постійної комісії, Близнюк І.Ф., заступник голови постійної комісії, 

Сазонов О.Ю. та Степаненко І.В. – члени постійної комісії, Трохименко М.В., 

начальник Управління молоді та спорту Полтавської обласної державної 

адміністрації. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Алексюка О.Л. взяти до відома.  

2. Погодити облаштування спортивного майданчика зі штучним покриттям 

60х40 м за адресою: вул. Погрібняка, 52, м. Зіньків та рекомендувати 

Полтавській обласній державній адміністрації внести до загального переліку 

місць встановлення спортивних майданчиків цю адресу. 
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13. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення директора Регіонального центру 

професійно-технічної освіти м. Зіньків Н. Харчук щодо облаштування 

спортивного майданчика вуличними тренажерами для занять спортом. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, проінформував, що надійшла 

заявка від директора Регіонального центру професійно-технічної освіти 

м. Зіньків Н. Харчук щодо облаштування спортивного майданчика вуличними 

тренажерами для занять спортом. Ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Алексюка О.Л. взяти до відома.  

2. Погодити облаштування спортивного майданчика вуличними 

тренажерами для занять спортом за адресою: вул. Погрібняка, 52, м. Зіньків та 

рекомендувати Полтавській обласній державній адміністрації внести до 

загального переліку місць встановлення спортивних майданчиків цю адресу. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення керівника Відокремленого підрозділу 

Всеукраїнської громадської організації «Федерація хокею України» у 

Полтавській області С. Мазура щодо будівництва критих льодових арен зі 

штучним льодом для занять зимовими видами спорту. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, проінформував, що надійшло 

звернення керівника Відокремленого підрозділу Всеукраїнської громадської 

організації «Федерація хокею України» у Полтавській області С. Мазура щодо 

будівництва критих льодових арен зі штучним льодом для занять зимовими 

видами спорту. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Лунін Д.С., тимчасово виконувач обов’язків голови Полтавської обласної 

державної адміністрації, повідомив, що відповідно до державної програми 

планується побудувати у м. Полтава льодову арену зі штучним льодом. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Алексюка О.Л. взяти до відома.  

2. Рекомендувати Полтавській обласній державній адміністрації розглянути 

можливість щодо будівництва критих льодових арен зі штучним льодом для 

занять зимовими видами спорту.  
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15. СЛУХАЛИ: Про звіт про результати роботи постійної комісії обласної ради 

восьмого скликання з питань молодіжної політики, спорту та туризму за період  

2020 – 2021 років. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, проінформував про результати 

роботи постійної комісії обласної ради восьмого скликання з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму за період 2020 – 2021 років. Ознайомив членів 

постійної комісії з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і 

проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

Погодити звіт про результати роботи постійної комісії обласної ради 

восьмого скликання з питань молодіжної політики, спорту та туризму за період 

2020 – 2021 років. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про проєкт Плану роботи постійної комісії обласної ради з 

питань молодіжної політики, спорту та туризму на 2022 рік. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, проінформував, що проєкт плану 

роботи постійної комісії обласної ради з питань молодіжної політики, спорту та 

туризму на 2022 рік був надісланий депутатам для попереднього ознайомлення. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та запропонував 

визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити План роботи постійної комісії обласної ради з питань 

молодіжної політики, спорту та туризму на 2022 рік. 

 

17. СЛУХАЛИ: Про заміну покриття майданчика для гри в міні-футбол за 

адресою: вул. Каштанова, 28А, смт Велика Багачка Миргородського району 

Полтавської області. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, проінформував, що надійшла 

заявка від Великобагачанського селищного голови Миргородського району 

С. Горбаня щодо заміни покриття майданчика для гри в міні-футбол за адресою: 

вул. Каштанова, 28А, смт Велика Багачка Миргородського району Полтавської 

області. Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Алексюка О.Л. взяти до відома.  

2. Погодити заміну покриття майданчика для гри в міні-футбол за адресою: 

вул. Каштанова, 28А, смт Велика Багачка Миргородського району Полтавської 
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області та рекомендувати Полтавській обласній державній адміністрації внести 

до загального переліку місць встановлення спортивних майданчиків цю адресу. 

 

18. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про обласну Програму з 

реалізації молодіжної політики на 2022 – 2025 роки». 

Трохименко М.В., начальник Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної державної адміністрації, проінформувала, що проєктом рішення 

передбачається затвердження обласної Програми з реалізації молодіжної 

політики на 2022 – 2025 роки, яка містить напрямки і заходи на 4 роки, 

спрямовані на забезпечення в області реалізації державної політики у сфері 

соціального становлення та розвитку молоді, підтримки інститутів 

громадянського суспільства, які працюють у сфері реалізації молодіжної 

політики в області. Подаються до затвердження граничні норми витрат на 

придбання призів переможцям та на харчування учасників заходів обласної 

Програми з реалізації молодіжної політики на 2022 – 2025 роки. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Лунін Д.С., тимчасово виконувач обов’язків голови Полтавської обласної 

державної адміністрації, поінформував щодо заходів у галузі спорту, які 

планується реалізувати у 2022 році. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної державної адміністрації Трохименко М.В. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про обласну Програму з 

реалізації молодіжної політики на 2022 – 2025 роки». 

 

19. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення Зіньківської міської ради щодо 

облаштування мультифункціонального спортивного майданчика 32х18 м. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, проінформував, що надійшла 

заявка від Зіньківської міської ради щодо облаштування мультифункціонального 

спортивного майданчика 32х18 м. Ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Алексюка О.Л. взяти до відома.  

2. Погодити облаштування мультифункціонального спортивного 

майданчика 32х18 м за адресою: вул. Першотравнева, 4а, м. Зіньків та 
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рекомендувати Полтавській обласній державній адміністрації внести до 

загального переліку місць встановлення спортивних майданчиків цю адресу. 

 

20. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення Громадської організації «Гладіатор» 

щодо введення секції єдиноборств до складу дитячо-юнацької школи в м. Гадяч 

з окремою штатною одиницею тренера, виділення 200 тис. грн на придбання 

спортивного інвентарю і спортивної форми вихованцям та оренди приміщення 

для тренувань. 

Степаненко І.В., член постійної комісії, ознайомила присутніх із 

зверненням Громадської організації «Гладіатор». 

Божко В.В., голова Громадської організації «Гладіатор», поінформував про 

діяльність організації та зауважив щодо необхідності надання підтримки для 

розвитку секції єдиноборств у м. Гадяч. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Лунін Д.С., тимчасово виконувач обов’язків 

голови Полтавської обласної державної адміністрації, Алексюк О.Л., голова 

постійної комісії, Близнюк І.Ф., заступник голови постійної комісії, 

Панкратьєв О.А., секретар постійної комісії, Сазонов О.Ю. та Степаненко І.В. – 

члени постійної комісії, Божко В.В., голова Громадської організації «Гладіатор», 

Трохименко М.В., начальник Управління молоді та спорту Полтавської обласної 

державної адміністрації. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію члена постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Степаненко І.В. і голови Громадської організації 

«Гладіатор» Божка В.В. взяти до відома.  

2. Рекомендувати Полтавській обласній державній адміністрації розглянути 

можливість щодо введення секції єдиноборств до складу дитячо-юнацької 

школи в м. Гадяч з окремою штатною одиницею тренера, виділення 200 тис. грн 

на придбання спортивного інвентарю і спортивної форми вихованцям та оренди 

приміщення для тренувань. 

 

21. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення заступника голови постійної комісії 

обласної ради з питань молодіжної політики, спорту та туризму І. Близнюка 

щодо заміни штучного покриття спортивного майданчика 42х22 м. 

Близнюк І.Ф., заступник голови постійної комісії, проінформував, що 

необхідно замінити штучне покриття спортивного майданчика 42х22 м за 

адресою: вул. Європейська, 2, м. Пирятин. 
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Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника голови постійної комісії обласної ради з питань 

молодіжної політики, спорту та туризму Близнюка І.Ф. взяти до відома.  

2. Погодити заміну штучного покриття спортивного майданчика 42х22 м за 

адресою: вул. Європейська, 2, м. Пирятин та рекомендувати Полтавській 

обласній державній адміністрації внести до загального переліку місць 

встановлення спортивних майданчиків цю адресу. 

22. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення члена постійної комісії обласної ради з 

питань молодіжної політики, спорту та туризму О. Сазонова щодо збільшення 

кількості стипендій голови облдержадміністрації для підтримки перспективних 

спортсменів області. 

Сазонов О.Ю., член постійної комісії, запропонував збільшити кількість 

стипендій голови облдержадміністрації для підтримки перспективних 

спортсменів області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Лунін Д.С., тимчасово виконувач обов’язків голови Полтавської обласної 

державної адміністрації, підтримав пропозицію члена постійної комісії 

Сазонова О.Ю. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію члена постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Сазонова О.Ю. взяти до відома.  

2. Рекомендувати Полтавській обласній державній адміністрації розглянути 

можливість щодо збільшення кількості стипендій голови облдержадміністрації 

для підтримки перспективних спортсменів області. 

 

23. СЛУХАЛИ: Різне. 

 Алексюк О.Л., голова постійної комісії, звернувся до начальника 

Управління молоді та спорту Полтавської обласної державної адміністрації 

Трохименко М.В. щодо підготовки графіку поїздок депутатів обласної ради з 

метою перевірки готовності основи для будівництва спортивних майданчиків зі 

штучним покриттям. 

 

Голова постійної комісії  Олександр АЛЕКСЮК 

 

Секретар постійної комісії  Олег ПАНКРАТЬЄВ 


